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ﬂmmary \

This researchincludes a study on the subject of the catastrophe of scholars and jurists in the Islamic
West from the 5th to 7th century AH, corresponding to the 11th to 13th century AD, and highlights the real

reasons and reasons for thesecalamities, their types, and the nature of the relationshipbetweenscholars and
juristswith the Sultan, in addition to studyingexamples of calamities. Scholars and jurists in the logic of the
Islamic West, such as Ibn Rushd, Judge Ayyad, Ibn al-Arif, and Ibn Hazm, and the extent of its impact on

theirpersonal and scientificlives.

Keywords:

Qelslamic West; the Nakba; the scholars; the jurists; Andalusia; the Islamic Maghreb. /

Résumé

Cette recherche comprend une étude sur le theme de la catastrophe des savants et des juristes en
Occident islamique du 5eme au 7eme siécle de I'Hégire, correspondant au 11éme au 13éme siecle apres JC,
et met en evidence les véritables raisons et raisons de ces calamités, leurs types, et la nature de la relation
entre les érudits et les juristes avec le sultan, en plus d'étudier des exemples de calamités. Des érudits et des
juristes de la logique de I'Occident islamique, tels qu'lbn Rushd, le juge Ayyad, Ibn al-Arif et Ibn Hazm, et

I'étendue de son impact sur leur vie personnelle et scientifique.

Les mots clés:

L’Occident islamique; la Nakba; les savants; les juristes; ’Andalousie; le Maghreb islamique.
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